
Zpráva		hospodáře	za	rok	2023	
 

Dovolte	mi	přivítat	Vás	na	naší	výroční	schůzi	a	informovat	Vás	o	hospodaření	
naší	organizace	na	našem		rybochovném	zařízení	a	o	statistice	Vašich	úlovků. 

 

V	roce	2023	bylo	vysazeno	25	metráků	kapra	od	Územního	svazu	do	Orlice	a	
Dědiny. 

Ryby	z	našeho	rybníka	byly	sloveny	a	pokryly	část	vánočního	prodeje	.	 

	Loňský	rok	jsme	zaplatili	zbytek	půjčky	a	jsme	tedy	bez	dluhů. 

V	roce	2023	se	nám	podařilo	sehnat	kvalitní	pšenici	a	máme	plná	sila.	Toto	
krmení	nám	dá	na	2-3roky	a	stálo	40	000Kč.	

 

Rybník	Šárovec	máme	osazen	cca	15	metráky	kapra.	Letos	budeme	opět	
pořádat	závody	a	to	4.5.2024	a	tímto	bych	Vás	rád		na	ně	pozval.	Doufám,	že	se	
nám	podaří	opět	sehnat	pěkné	ceny	a	závody	proběhnou	k	spokojenosti	nás	i	

závodníků. 

 

RYBÁŘSKÁ	STRÁŽ	

Naše	RS	provedla	vroce	2023			30	kontrol	našich	členů,	což	je	méně	než	rok	
předtím.	Tímto	jim	chci	poděkovat	a	hlavně	ocenit	všechny	členy	rybářské	
stráže,	kteří	i	přes	nedostatek	času	ve	svém	volném	čase	tuto	činnost	

vykonávají.	

Ještě	bych	rád	poukázal na 	špatné	vyplňování	úlovkových	lístků	některých	
našich členů-	Výhodou	pro	ně	je,	že	v	letošním	roce	se	už	úlovkovost	

nevyplňuje.	Nové	úlovkové	lístky	se	musejí	vyplňovat	čitelně	a	nesmí	být	
pomačkané,	neboť	prý	celkovou	úlovkovost	bude	zpracovávat	počítač	

	

Vážení	členové	naší	MO.	Dovolte	mi	Vám	poděkovat	za	pozornost	a	Petrův	
zdar.	


